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Powiat rawski zamierza wybudować chodnik w Wałowicach, gm. Rawa Mazowiecka.
Tymczasem przy drodze wojewódzkiej zabraknie kilkanaście metrów, aby połączyć go z
chodnikiem do miasta. Zapytaliśmy Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi czy poważnie
traktuje zapewnienie bezpieczeństwa na swoim odcinku.

– O ile mi wiadomo, nie otrzymaliśmy do tej pory z powiatu informacji o zamiarze przeprowadzenia
przez nich inwestycji. Na chwilę obecną nie było w planach rozbudowy drogi nr 707 w tym miejscu,
ale jeśli powiat wybuduje chodnik na swojej drodze, będziemy analizować taką możliwość
dobudowania chodnika – przekonuje Marcin Nowicki, kierownik Zespołu ds. Informacyjnych Zarządu
Dróg Wojewódzkich w Łodzi.

Wójt gminy Rawa Mazowiecka Michał Michalik przekonany jest, że nawet budowa krótkiego
chodnika do Wałowic poprawiłaby bezpieczeństwo. Docelowo problem należy rozwiązać inaczej…



– Od ponad dwóch lat piszemy do ZDW w sprawie budowy ścieżki rowerowej od Kawęczyna do Rawy
wzdłuż drogi 707. W konsekwencji szlak rowerowy połączyłby Rawę i Skierniewice. Takie
rozwiązanie jest niezbędne, aby zapewnić bezpieczeństwo. A potrzeba ścieżki jest. Wystarczy latem
przyjechać na drogę techniczną przy obwodnicy Kurzeszyna. Nie tylko w weekendy pełno tam
rowerzystów – mówi Michał Michalik...

Cały artykuł w bieżącym wydaniu (14.04) „Głosu Rawy Mazowieckiej i Okolicy”. Dostępny
już drogą elektroniczną – TUTAJ.
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